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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Mire elég ez az összeg?

Tisztelettel várom válaszát!
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„Világörökség" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller
Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A NKÖM 2003-ban egy 50 milliós alapot hozott létre a 8 világörökségi helyszín megóvására . Ez
az összeg már tavaly sem volt elég, ennek ellenére a 2004 . évi javaslatban világörökségi értékeink
bemutatására és fejlesztésére is 10 millióval kevesebb jut a tervezettnél .

Kérdezem Miniszter úrtól:

Írásbeli kérdés

Budapest, 2004 . május 13 .

Honra János
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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